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Närvarande: Camille A, K-F Ekström, Jimmy Berlin, Kent Nilsson, Arne Olsson, Kent 

Petersson, Stridsberg, Ekberg, Bo Pålsson, Corinne Bonder. 

  

  

Vid mötet närvarade Ingrid Festrup som talade om vårdtillgängligheten i Genarp. Möjligheten 

att få läkarvård i Genarp hänger ihop med befolkningens listning hos vårdcentraler. Ju fler 

som listar sig i Genarp, desto större ekonomiskt utrymme, och därmed bättre service, kommer 

vi att kunna få mer vård i Genarp. 

  

Christer Wallin från tekniska nämnden kommer och träffar oss onsdagen den 16/11 på 

Lådfabriken för att diskutera vägarna i Genarp. 

  

Vi undrar hur det har gått med nattvandrarna. Är verksamheten igång? Bo ska ta kontakt med 

representant från nattvandrarna. 

  

Nästa möte är den 8/12 2011 

  

  

  

  

  

 


